
Патријарх Иринеј: Не видим никакве користи од подстицања народа на протесте у Београду
недеља, 27 јануар 2019 11:15

 Патријарх Српске православне цркве Иринеј изјавио је да спољни притисци треба да
доведу до снажнијег јединства народа и државе у одбрани суверених права и
интегритета земље и да то јединство не би требало да нарушавају унутрашње
размирице.

  

  "Социјални проблеми и незадовољство које постоји код неких слојева друштва не треба
да цепају народно биће, посебно имајући у виду оснивање још једне албанске војске,
спречавање снабдевања српских установа, болница, школа и другог на Косову и
Метохији", рекао је патријарх Иринеј за Политику.   

Он је рекао да је са великом бригом пратио демонстрације на улицама Бањалуке, јер су,
како је оценио, они који "не желе добро Републици Српској и српском народу "тада били
задовољни", а додао је да не види ни да ће бити користи за народ од подстицања на
такве протесте у Београду.

  

"Можда неко не види ли не жели да види, али сви ти процеси јесу повезани", оценио је
патријарх Иринеј.

  

Он је рекао да држава и државни органи имају обавезу да се више ангажују на стварању
демократске атмосфере, мира и сарадње у друштву, на решавању проблема свих
слојева, поготово оних који својим високим образовањем и знањем треба да буду узор.
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(Бета)
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